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Trafikudvalget har i brev af 7. oktober 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
18 (Alm. del), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 18:

”Er ministeren tilfreds med, at hvor daglige bilpendlere over Storebælt har 
fået fuldt udbytte af takstnedsættelsen, har togpendlerne ikke fået en krone 
ud af regeringens aftale om lavere takster?”

Svar:

Jeg må, jf. min besvarelse af spørgsmål 190 fra sidste folketingsår, henvise 
til, at det er DSB’s ansvar at udmønte pris- og rabatpolitikken indenfor de i 
kontrakten angivne rammer, og at jeg er sikker på, at DSB har den bedste 
føling med hvordan pris og takstnedsættelser får den største effekt i forhold 
til togpassagererne.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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